

國立成功大學生物醫學工程系獎勵優秀高中生就讀---

安介南智慧健康科技創新獎學金核發要點

(110 學年度入學新生適用)

The Department of Biomedical Engineering of National Cheng Kung University  
awards for high school students ---Regulations for Jie-Nan An Scholarship of Smart  
Health Technology Innovation

110.05.10 109 學年第 2 學期第 6 次系務會議修正通過  
2021.05.10 Approved by 6<sup>th</sup> faculty meeting

一. 國立成功大學生物醫學工程學系（以下簡稱本系）為感謝美國梅約醫學院 安介南 講座教授從本系草創之初，蓬勃發展至今，長期的無私指導、奉獻與幫助，本系特別設置此獎學金，以鼓勵優秀高中畢業生就讀本系，致力於未來數位健康科技(digital healthcare)創新的研發，特訂定「安介南智慧健康科技創新獎學金核發要點」（以下簡稱本要點）。

1. The Department of Biomedical Engineering of National Cheng Kung University would like to thank Professor Jie-Nan An of the Mayo School of Medicine in the United States for his long-term selfless guidance, dedication, and help. This scholarship is specially set up to encourage outstanding high school graduates to study in this department and to devote themselves to the research and development of future digital healthcare innovations. The " Regulations for Jie-Nan An Scholarship of Smart Health Technology Innovation " is specified.

二. 獎學金由蘇芳慶教授研究計畫結餘款轉入本校校友中心的校務發展專戶新臺幣 300 萬元提供。

2. The scholarship will be provided by the transfer of the balance of Professor Fong-chin Su's research project to the special account of the school's alumni center of NT\$ 3 million.

三. 獎勵對象：應屆推甄入學成績優異者、指考成績第一志願之最高分入學者、弱勢或中低收入家庭身份者。

3. Reward objects: Those with outstanding admission scores, those with the highest scores in the first choice of the test scores, and those from disadvantaged or low- and middle-income families.

四. 獎學金種類：

本系主動遴選推甄入學成績優異者、指考成績第一志願之最高分入學者、弱勢或中低收入家庭身份者。每年獎學金發放總額以新臺幣 30 萬元為原則，上述名額，本系得視申請情形或特殊狀況酌予調整。

本獎學金於第一學期入學後發給新臺幣伍萬元整，若其第一學期在校學業成績排名維持在全班前百分之二十五者，第二學期開學後得續發獎學金新臺幣伍萬元整。

4. Types of scholarships: The department actively selects and selects students with excellent admission scores, students with the highest scores in the first choice of the test scores, and those from disadvantaged or low- and middle-income families. The total amount of scholarships awarded each year is based on the principle of NT\$300,000. The above quote may be adjusted according to the application situation or special circumstances.

This scholarship will be issued NT\$50,000 after enrollment in the first semester. If the student's academic performance in the first semester remains in the top 25% of the class, the scholarship will be renewed after the second semester begins. Coins are worth 50,000 NTD.

- 五. 如已領取「國立成功大學獎勵優秀高中生就讀獎學金」者不得重複領取此獎項，獲獎之學生如該學期辦理保留入學資格或休學者，則取消該學期領取本獎學金資格，應退回已經領取之獎學金。
5. Those who have already received the "National Cheng Kung University Scholarship for Outstanding Senior High School Students" shall not receive this award repeatedly. If the winning students apply for retention of admission qualification or leave of absence in the semester, they will be disqualified from receiving this scholarship for the semester and should be returned to the already received scholarship.
- 六. 申請時間: 推甄入學成績優異者和指考成績第一志願之最高分入學者由本系主動遴選，弱勢或中低收入家庭身份者於開學後 2 周內提出申請。
6. Application time: The students with excellent admission scores and those with the highest scores in the first choice of the test scores will be selected by the department actively. Those from disadvantaged or low- and middle-income families should apply within 2 weeks after the start of the semester.
- 七. 繳交文件: 入學成績及相關證明文件。
7. Documents to be submitted: Admission results and relevant supporting documents.
- 八. 審查方式: 由系主任遴聘 2~3 位委員審查之。
8. Review: 2~3 committee members selected by the dean of the department for review.
- 九. 本要點經本系系務會議通過後實施，修正時亦同。
9. This key point will be implemented after being approved by the faculty meeting, and the same will be true for revisions.

國立成功大學生物醫學工程系獎勵優秀高中生就讀

安介南智慧健康科技創新獎學金申請表

Application form for The Department of Biomedical Engineering of National Cheng Kung University awards for high school students ---Regulations for Jie-Nan An Scholarship of Smart Health Technology Innovation

申請日期 Application Date:

姓名 Name		外僑居留證或國民身分證統一證號 Residence ID	
學號 Student ID		出生日期 Birthday	年 Y 月 M 日 D
年級 Grade		手機 Cell phone	
郵局帳號 (共 14 碼) Post Account		Email	
戶籍地址 Address			

申請獎學金項目 Application for Scholarship Item: 項目 1.2 由本系主動遴選 Program 1.2 is actively selected by the department

- ( ) 1. 應屆推甄入學成績優異 Excellent in the selection of the year
- ( ) 2. 應屆指考成績第一志願之最高分入學 Admission with the highest score of the first choice in the test
- ( ) 3. 應屆弱勢或中低收入家庭身份(需提供證明文件以及高中歷年成績單) The status of a disadvantaged or low-middle-income family in the new year (required to provide supporting documents and high school transcripts)

請填寫家庭狀況概述 Please fill in the summary of family status or the reason for the need for the scholarship : (可另外自行寫在附件) (You can also write it in the attachment by yourself):

備註 Notes :

1. 如已領取「國立成功大學獎勵優秀高中生就讀獎學金」者不得重複領取此獎項，獲獎之學生如該學期辦理保留入學資格或休學者，則取消該學期領取本獎學金資格，應退回已經領取之獎學金。

2.請先詳讀附件安介南智慧健康科技創新獎學金核發要點。

1.Those who have already received the "National Cheng Kung University Scholarship for Outstanding Senior High School Students" shall not receive this award repeatedly. If the winning students apply for retention of admission qualification or leave of absence in the semester, they will be disqualified from receiving this scholarship for the semester and should be returned to the already received scholarship.

我已完全了解上述備註說明並會完全配合。I fully understand the above remarks and will cooperate fully

申請人(簽章) Applicant (Signature): \_\_\_\_\_

審查結果 Results	<input type="checkbox"/> 正取 Positive <input type="checkbox"/> 備取 Alternate	單位主管(簽章) Chair (Signature)	
-----------------	---	-------------------------------	--